Expert Meeting on Demography and the Post-2015 Data Revolution, 9-10 October 2014, Paris, France. 
IUSSP members are invited to read and comment on recommendations sent to the UN Secretary General's Independent Expert Advisory Group on the Data Revolution for Sustainable Development.
IUSSP Statement: Defining and successfully accomplishing the Data Revolution – The perspective of Demographers 
The IUSSP convened a meeting of 22 prominent demographers in Paris 9-10 October 2014 to discuss how demographers, and demographic skills, could contribute to a data revolution. The call for a data revolution emerged in 2013 from a United Nations High Level Panel established to provide advice on the global development agenda beyond 2015. The HLP’s report called for a new international initiative to improve the quality of statistics and information available to citizens. Given demographers' specific expertise in analyzing population data, the IUSSP was called upon to mobilise the global community of demographers and population scientists to contribute to  this revolution. As part of this mobilization, IUSSP members are invited to contribute comments on the statement and recommendations that emerged from the IUSSP meeting, which were sent to the UN Secretary General's Independent Expert Advisory Group on a Data Revolution for Sustainable Development.

Click here for a printer-friendly PDF version of the statement and recommendations.
For more information on the data revolution, please go to the background document prepared for the meeting. 
To post your comments, please log in with your IUSSP user identification and password. Your comments will be visible on the web page for the statement. 

The Paris meeting was organised in collaboration with the Population Association of America (PAA), with the assistance of the Overseas Development Institute (ODI) and with the support of the William and Flora Hewlett Foundation.


Réunion d'experts sur la démographie et la révolution des données pour l'après-2015
Paris, France, 9-10 octobre 2014.
Nous invitons les membres de l’UIESP à lire et commenter les recommandations envoyées au Groupe consultatif d'experts indépendants sur la "révolution des données pour le développement durable" mis en place par le Secrétaire général de l'ONU.
Déclaration de l'UIESP : Définir et réussir la révolution des données – le point de vue des démographes
L'UIESP a organisé une réunion de 22 éminents démographes à Paris, les 9-10 octobre 2014, pour discuter du rôle que les démographes, et les compétences démographiques, pourraient jouer dans la « Révolution des données ». L'appel à une révolution des données a émergé en 2013 à partir d'un Groupe de haut niveau des Nations Unies mis en place pour fournir des conseils sur le programme de développement mondial pour l’après-2015. Le rapport du Groupe de haut niveau a appelé à une nouvelle initiative internationale visant à améliorer la qualité des statistiques et de l'information à la disposition des citoyens. Compte tenu de l'expertise spécifique des démographes dans l'analyse des données de population, l'UIESP a été appelée à mobiliser la communauté internationale des démographes et des spécialistes de la population pour contribuer à cette révolution. Dans le cadre de cette mobilisation, les membres de l'UIESP sont invités à commenter la déclaration et les recommandations qui ont émergé de la réunion organisée par l'UIESP et qui ont été envoyées au Groupe consultatif d'experts indépendants sur la révolution des données pour le développement durable.

Cliquez ici pour une version en PDF de la déclaration et des recommandations.
Pour plus d'informations sur la révolution de données, veuillez consulter le document de base préparé pour la réunion (en anglais)

Pour poster vos commentaires, veuillez vous connecter avec votre identifiant (email) et votre mot de passe UIESP. Vos commentaires seront visibles sur la page web de la déclaration. 

La réunion de Paris a été organisée en collaboration avec la Population Association of America (PAA), avec l'aide d’Overseas Development Institute (ODI) et avec le soutien de la Fondation William et Flora Hewlett.
